

No. 38203

January 31, 2019

Le 31 janvier 2019

BETWEEN:

Iryna Filipska and Stepan Sobolev

Applicants

- and -

Ministry of Community and Social Services, Ontario Works Program and Ontario Disability Support Program

Respondents

JUDGMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion for the appointment of counsel is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number M48326, dated January 12, 2018, is dismissed with costs.

ENTRE :

Iryna Filipska et Stepan Sobolev

Demandeurs

- et -

Ministère des Services à l'enfance et des Services sociaux et communautaires, Ontario Works Program et Programme ontarien de soutien aux personnes handicapées

Intimés

JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête pour nomination d'un avocat est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro M48326, daté du 12 janvier 2018, est rejetée avec dépens.

- 2 -

No. 38203

J.S.C.C.
J.C.S.C.